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Z A P I S N I K 

 

Sa sastanka UO-NO od 22.04.2023. 
 

       Dana 22.04.2023. godine sa početkom u 11h u prostorijama udruženja Slavuj u Beogradu  održan je redovan 

sastanak UO-NO Srpske Ornitološke Federacije. 

       Sastanku su prisustvovali: Robert Tomek (predsednik), Dragan Kusonić (potpredsednik), Miroslav Stojanović 

(sekretar), Marina Jovanović (blagajnik),Dragan Ćamilović (član UO.), Miloš Stanković (član UOGorad Sapožničenko 

(predstavnik SO.),Zoran Jakovljević (predsednik NO SOF), Rastislav Turčan(član NO 

        Predsednik Robert Tomek  u uvodnoj reči poželeo je dobrodošlicu svim prisutnima i saopštio predloženi dnevni 

red. 

1. Osvrt na predhodni period ( izložbe i takmičenja, COM Balkan Kup - Ornitološki 

šampionat Srbije, Com Skupština i svetsko Napoli … ) 

2. Izveštaj blagajnika: članarine, prstenovi, finansijsko stanje, razmatranje daljeg 

finansijskog poslovanja , planovi 

 Okvirni budžet za 2023 godinu ! 

3. Izveštaj sekretara : nove članice , članice za brisanje , arhiva, inventar… 

4. Izborna Skupština SOF-a 2023 

 Datum: 

 Mesto : 

 Detalji ….. 

5. Raspisivanje konkursa za Državni šampionat 

6. Saradnja sa AOS 

7. SO SOF 

 Avifauna 

8. Razno : 

 

Pre početka sastanka Nadzorni odbor se povukao u susednu prostoriju kako bi u skladu sa Statutom prekontrolisali 

finansijsko poslovanje saveza u prethodnoj godini a UO je nastavio rad po dnevnom redu. 
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Po prvoj tački dnevnog reda Predsednik Tomek i potpredsednik Kusonić izneli su zapažanja i utiske sa Skupštine COM-

a i pohvalili tendenciju COMa da u svoje rukovodstvo biraju mlađe i sposobne ljude. Upoznali prisutne sa 

novoizabranim rukovodiocima i planovima COMa za naredni period. 

Nakon toga rezimirani su utisci sa prvog COM Balkan kupa u Nišu i konstatovano da je to bio u ovom trenutku 

neverovatan poduhvat naše organizacije. Još jednom je iskazana zahvalnost udruženju Gaj iz Niša i sve čestitke na 

realizaciji ovog  organitacijski nimalo lakog zadatka. 

Ipak Milošu Stankoviću predsedniku udruženja Gaj iz Niša uz svo razumevanje predočeno je da odgajivačima još uvek 

nisu podeljene medalje sa Državnog šampionata i zamoljen je da realizator šampionata u što kraćem roku realizuju 

ovu ugovornu obavezu. 

Razgovarano je i o svetskom šampionatu u Napoliju i razmatrane još neke mogućnosti za odlazak naših ptica na takve 

manifestacije izvan zemje što će biti izazov za buduće rukovodstvo SOFa. 

U okviru razgovora o ostalim izložbama pod okriljem SOFa konstatovano je da su sve realizovane na najvišem nivou i 

da je program za izložbe koji smo izradili dokazao svoju namenu i opravdao uložena sredstva što je i zamišljeno kao 

kapitalna investicija saveza koja će dugo ostati velika pomoć svim organizatorima izložbi u budućnosti. 

O drugoj tački dnevnog reda govorila je blagajnica saveza Marina Jovanović koja je prisutne upoznala sa brojem 

plaćenih klupskih, individualnih, sudiskih članarina, ali i sa brojem naručenih alki za obeležavanje ptica. Konstatovano 

je da je sve okvirno u granicama dosadašnje prakse iz prethodnih godina i da nema značajnih odstupanja. 

Saopštila je i spisak udruženja koja su stekla uslov za brisanje iz članstva što će se realizovati na narednoj skupštini 

saveza. 

Razmatrano je i trenutno finansijsko stanje na računu i konstatovano da će budući UO imati na raspolaganju dosta 

više sredstava nego što je ovaj UO nasledio, ali da će zbog investicije u Program i Balkanski Šampionat u narednoj 

godini morati da se prištedi svuda gde je to moguće i da se pokuša obezbedti što više donacija  kako bi se nadoknadila 

ova investicija.  Kao još jedan način obezbeđivanja dodatnih sredstava razmatrano je i podizanje iznosa kako klupske 

tako i individualne članarine što je obrazloženo i opravdano sveukupnim rastom cena u državi kao i svih realnih 

troškova saveza. 

Naravno sve ovo će biti predmet planiranja i odluka skupštine i budućeg Rukovodstva saveza. 

 

Treću tačku obrazložio je sekretar saveza Miroslav Stojanović i saopštio da u periodu od prethodne skupštine nije bilo 

novih zahteva za članstvo u savezu.  Takođe je naveo da je prošlogodišnji prijem u članstvo udruženja Cvrkut Bilbil 

boster zapravo ništavno jer pomenuto udruženje nije uplatilo članarinu savezu i time nije ispunilo jedan od osnovnih 

statutarnih uslova za faktičko članstvo. Ovom udruženju upućen je dopis i opomena da ispravi nepravilnosti i ispuni 

svoju obavezu kako bi postali ravnopravna članica saveza ali da do danas na taj dopis sekretara nije bilo odgovora. 

 

Četvrta tačka bila je odrđivanje datuma, vremena i mesta održavanja redovne izborne skupštine SOF-a. 

Posle kraćih konsultacija odlučeno je da se skupština održi 11.06.2023. u Ugrinovcima. 

Sekretar Stojanović je izneo da po kandidaturi za predsednika SOFa u adekvatnom roku i po svim pravilima pristigla 

samo jedna kandidatura i to dosadašnjeg potpredsednika saveza g. Dragana Kusonića. Svi prisutni su pozdravili ovu 

odluku Kusonića i njegovu spremnost da se uhvati u koštac sa izazovima koji će uslediti kao i spremnost da radi u 

interesu i dobrobit SOFa u šta niko ne sumnja. Takođe su poželeli Draganu Kusoniću puno uspeha u radu na mestu 



 

 

predsednika ukoliko bude bio izabran na tu funkciju. Dragan se zahvalio svima na podršci i najavio da računa i na 

njihovu pomoć u narednom periodu. 

Materjal za skupštinu biće poslat članicama putem mejla najkasnije do 20.05.2023.god. 

 

Peta tačka. Odlučeno je da se u skladu sa statutom sačini konkurs za realizatora Ornitološkog šampionata Swrbije koji 

će biti dostavljen udruženjima članicama zajedno sa materjalom za skupštini. 

 

Šestu tačku je predstavio predsednik Tomek i izneo zapažanja sa skupštine AOS-a i iz razgovora sa predsednikom AOS-

a. Preneo je prisutnma odluku i stav AOSa da svu ’’priču’’ oko ptičarske sekcije u EE savezu prepuste SOFu i da su 

voljni da potpišu sporazum o saradnji koji je ranije sačinjen i ponuđen AOSu na razmatranje i potpisivanje. Svi prisutni 

su se složili da su saglasni sa tekstom sporazume te da ga treba potpisati uz eventualno definisanje dodatnih 

međusobnih ovlašćenja i vidova buduće saradnje. Rukovodstvo je saglasno da je SOFu u interesu participiranje u EE 

savezu  jer to nepobitno utiće na ugled i značaj samog saveza kao i širinu delokruga rada saveza i mogućnosti koje 

nam se na taj način otvaraju. 

 

Pri sedmoj tački upravnom odboru obratio se  sekretar SO g. Goran Sapožničenko i upoznao UO sa stanjem i 

raspoloženjem u SO.  Uz konstataciju da u SO jošuvek ’’ne cvetaju ruže’’ zapaža se da je situacija ipak bolja nego 

nekada i da postoje tendencije ka normalizaciji stanja i unapređenju odnosa u samoj SO.  Predsednik NO. Zoran 

Jakovljević skrenuo je pažnju na selektivno poštovanje pravilnika SO i upozorio na opasnost od postojanja 

’’privilegovanih’’ članova SO koji bez posledica ne poštuju pravilnike SO. Takođe izrazio je nezadovoljstvo radom i 

angažovanjem SO u pogledu ’’stvaranja’’ novih pripravnika i sudija. Ukazao je na još uvek ne rešeno stanje sa 

ocenjivačima sekcije S1 koji su preko potrebni našoj organizaciji. UO se složio da se ovo pitanje sekcije S1 treba 

smatrati prioritetnim u narednom periodu. Zaključeno je da će naredno rukovodstvo saveza morati više da obrati 

pažnju na rad sudijske organizacije i  saradnju UO SOFa i SO SOFa. 

Goran Sapožničenko je obavestio prisutne da je naredni broj Avifaune praktično gotov i da se radi na štampanju istog 

a da će se SO potruditi da u narednom periodu nadoknadi propuštene brojeve AF. 

 

Por tačkom razno članovima UO obratio se Predsednik Robert Tomek i zahvalio se svakom pojedinačno za sav 

doprinos u radu SOFa u prethodnih osam godina i za izuzetnu saradnju. Istakao je da je ponosan na sve što je ovo 

rukovodstvo uradilo u prethodnim godinama i pored raznih sabotaža i podmetanja nogu od strane određenih ljudi.  

Članovi upravnog odbora kao odgovor na ovo zahvalili su se Robertu na ukazanom poverenju  koje im je ukazao svih 

ovih godina i čestitali mu na svemu što je ova ekipa postigla jer on je bio taj vođa ekipe ćija dela govore više od svih 

reči. 

Ovim rečima ovaj sastanak je završen. 

 

 

 

 

          U Beogradu 

          22.04.2023. god. 

 



 

 

       Zapisničar, Sekretar SOF-a                                 M.P.                                     Predsednik SOF-a 

         Stojanović Miroslav                                                                                            Robert Tomek 
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